
Commissie Ruimte, Groen en Water 12 februari 2020 

De fractie van de PVV heeft de volgende vraag ingediend: 
 

De woningbouwplannen op het landgoed Oude Tempel in Soesterberg zijn onzeker doordat de provincie er na 
jaren is achter gekomen dat het landgoed een oude bosgroeiplaats is. 

Waarom komt de provincie hier na jaren dat de gemeente hiermee bezig is op de proppen? 

Waarom heeft ambtelijk overleg niet tot duidelijkheid geleid? 

Dit project maakt onderdeel uit van het project "Hart voor de Heuvelrug", waarvan het "groen" reeds jaren is 
gerealiseerd in het kader van rood voor groen en het "rood"nog niet is afgerond. 

Waarom maakt de provincie geen haast met het "rood" te realiseren zodat het een bijdrage levert aan het (zonder 
rente) uitgeleende kapitaal voor het realiseren van "groen"? 

Ziet de provincie geen noodzaak om daar waar huizen gebouwd kunnen worden een positieve houding te hebben 
ook in het kader van woningnood?  


